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 Przedstawiamy klasy IV  
 U pana Burmistrza 
 Nasze wybory 

 

 SU 2018/2019 
 Ponownie w Starostwie 
 Koncert „Od nas dla Was” 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przedstawiciele  szkolnej 
społeczności 1 
października spotkali się 
w Urzędzie Miejskim z 
burmistrzem naszego 
miasta Witoldem 
Namyślakiem. Mimo 
niesprzyjających 
okoliczności udało się 
nam  z nim 
porozmawiać, zobaczyć 
gdzie pracuje, czym się 
zajmuje na co dzień. 
 
Witold Namyślak był 
bardzo dobrym 
uczniem. Zarówno 
podstawówkę, jak i 
późniejsze szkoły 
ukończył z 
wyróżnieniem. Nie 
marzył o byciu 
burmistrzem, i w ogóle 
nie pamięta, kim chciał 
zostać w dzieciństwie.  

cd na str.4 

Spotkanie SU z Burmistrzem  

Lęborka Witoldem  Namyślakiem 
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Klasa 4b to osiem dziewczynek oraz  
jedenastu chłopców. 
Wychowawczynią jest  
p. Ewa Ellwart, która z powodu 
problemów zdrowotnych jest na 
zwolnieniu. Rolę wychowawcy 
dzielnie pełni przez ten czas p. 
Katarzyna Tratto.  
 
Do klasy uczęszczają Igor, Nikodem, 
Jakub Ch., Stasiu, Zuzia Cz., 
Aleksandra, Ksawery, Milena, Julia, 
Natalia, Józef, Jakub M., Zuzia M., 
Mariusz, Kevin, Filip, Nikola P., 

Oliwia, Kinga, Nikola Sz., Oliwer. 

   

I klasa 4c najmniej liczna, ale za 
to najgłośniejsza na przerwie. 

Wychowawczynią jest pani Aldona 
Wrońska.  

Grupę stanowi 19 uczniów: Filip, 

Zuzia B., Cezary, Zuzia G., 

Krystian, Błażej, Jakub J., Lila, 

Agata, Łukasz, Oliwia M., Agata, 

Oliwia R., Adrian, Jakub S., Nikola, 

Piotr i Wiktor. Do tej klasy chodzi 

Ksawier, mały artysta, który na 

szkolnym apelu pięknie wykonał 

utwór „Color of the life” 

  

To pierwszy rok czwartaków w ,,dużej” szkole. Jak 
widać humory im dopisują i nie przejmują się tym, 
że są najmłodsi w budynku B. Jest ich wszędzie 
pełno. Pora ich przedstawić: Nasze 

„czwartaki” 

Wychowawczynią klasy 4a jest p. Joanna 
Bulczak. W tej klasie jest 11 dziewczynek i 

9 chłopców.  
Do klasy chodzą Nikola, Maciej B., Maria, 

Zuzanna, Mateusz, Vanessa, Emilia, 
Juliusz, Mikołaj, Maciej K., Wiktoria, Marta 
– która przedstawiła się nam na szkolnym 

apelu śpiewając „Pięknie żyć”, Fabian, 
Oliwia, Nikola, Filip, Dominik, Martyna, 

Dominik S. i Patrycja. 
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Spotkanie Samorządu Uczniowskiego 

 z Burmistrzem  Lęborka Witoldem  Namyślakiem 

Do szkoły podstawowej chodziłem w małej 
miejscowości pod Lęborkiem, ale najbardziej 

wspominam szkołę średnią w Wejherowie, 
później studiowałem na uniwersytecie w 

Gdańsku. Najbardziej lubiłem przedmioty 
ścisłe, ponieważ przychodziły mi z łatwością, 
lecz z drugiej strony najcięższe było dla mnie 
wychowanie fizyczne. Jestem w wieku poniżej 

60 lat, a burmistrzem ponad jedną kadencję 

(z uśmiechem ), chętnie wykonuję swoją 
pracę i jestem z niej zadowolony. Razem z 

kolegą Marianem Kurzydło – 
wiceburmistrzem, chcemy żeby wszystko w 

naszym mieście wyglądało trochę lepiej i było 
sprawniejsze. Zanim objąłem stanowisko 

burmistrza na początku byłem zastępcą, czyli 
jak prawie każdy. Dzień mojej pracy zaczyna 

się od przyjścia do urzędu. W ciągu dnia 
trzeba podjąć przynajmniej 40 decyzji i nie 

ma czasu na zastanawianie się co będzie 
jutro, a co pojutrze. Liczy się tylko teraz i 

zawsze jest coś istotnego do zrobienia, 
między. Rozmowy i spotkania, które kończą 

się zazwyczaj podjęciem ważnych decyzji. 
Nie mam jakiegoś wybitnego hasła w 

kampanii wyborczej. Jestem osobą, która 
piastuje urząd burmistrza od dłuższego 
czasu, jednak ciągle mam masę nowych 

pomysłów, by nam wszystkim żyło się lepiej.  
Najczęściej współpracuję z panią skarbnik, 

panem sekretarzem - zastępcą burmistrza i 
wielu innymi naczelnikami wydziału. Nigdy 

nie sądziłem, że będę burmistrzem. Jak 
byłem młody myślałem o bardzo wielu 

rzeczach i cały czas chciałem coś robić. 
Pamiętam, że dopiero na studiach 

pomyślałem, że mógłbym zarządzać dużym 
zespołem ludzi. 

Oczywiście, że znam Jakuba Herczyka 
(naszego absolwenta) i uważam, że ma 

szanse w wyborach, jak każdy kandydat. 
Jakub bardzo się stara, pomaga w radzie i 

myślę, że w przyszłości, gdy będzie się 
rozwijał i dbał o swój talent, będzie dobrym 

politykiem.  
Czasu wolnego nie mam zbyt wiele. Jeśli 

bywają takie chwile, to spędzam je zazwyczaj 
z żoną Halinką.  

Pani Halinka jest także moim osobistym 

kierowcą (uśmiech ). 
  

Obiecuję, że w niedalekim czasie wasz orlik 
będzie przebudowany. Mamy zamiar 

zbudować wokół niego rolkowisko i jakiś 
większy plac zabaw. Także czeka nas jeszcze 

bardzo dużo pracy.  
Niestety nie mogę wam obiecać szafek w 

szkole, na których tak wam zależy, gdyż to 
nie tylko moja decyzja. 

 
 

Rozmawiała: Oliwia Kołodziej 
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     A my już 

Patrycja  
Madej 7a 

Wiktor Puanecki 
3b 

Adrian Patocki 3a 

Gosia  
Klawikowska 3c 

Dominika 
Groncka-
Krefta 8b 

SU 2018/2019 

 
 
 
Ambitna, czuła, 
racjonalna, 
serdeczna i 
aktywna. Do SU 
startuje po raz 
drugi. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Wystartował w 
wyborach dla żartu 
:o Bardzo lubi 
chodzić do szkoły i 
jak twierdzi jest 
bardzo dobrym 
uczniem. Nie ma 
planów na 
przyszłość, nie 
wiem kim zostanie. 
Po zakończeniu 
gimnazjum 
wybierze szkołę, do 
której się dostanie. 
Obecnie nie ma 
dziewczyny. 
Uwielbia sport. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Startuje do samorządu 
od 4 klasy szkoły 
podstawowej. W 
końcu mu się udało i 
w dodatku został 
przewodniczącym. 
Chciałby w szkole 
wiele zmienić, 
zwłaszcza wszystko, 
co złe. Ciekawe, co 
ma na myśli. W 
wolnych chwilach lubi 
spacerować. Przyznaje 
się, że bywa 
niegrzeczny na 
lekcjach. Za co 
przeprasza. Wciąż nad 
tym pracuje. Kolejnym 
etapem edukacji 
będzie nauka w 
„mechaniku”. 

 
 
 
 
 
 
 
Kilka razy 
otrzymywała 
propozycję, aby 
startować w 
wyborach, jednak 
dopiero w tym 
roku się 
zdecydowała. 
Chciała zobaczyć 
na czym polega 
praca w SU i z 
jakimi wiąże się 
obowiązkami. 
Lubi malować i 
czytać 
czasopisma 
medyczne. 
Chciałaby dostać 
się do liceum do 
klasy biologiczno 
– chemicznej. W 
wolnych chwilach 
spotyka się ze 
znajomymi, 
ogląda filmy i 
ulubione seriale. 

 
 
 
 
 
W wyborach do SU 
wystarowała po 
raz pierwszy. Nie 
spodziewała się 
tak wysokiego 
miejsca. 
Lubi słuchać 
zespołów 
rockowych, 
oglądać Naruto i 
czytać książki.  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

    Paulina Lewińska 5b 
Interesuje się sportem, jej 
serce skradła siatkówka. W 
wolnych chwilach uwielbia 
spotkać się z przyjaciółmi. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jakub Gliszczyński 5a 
Bardzo lubi matematykę, język 

angielski oraz plastykę. 
Interesuje się kosmosem.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Olivka Mgłosiek 4c 
  Lubi grać w gry planszowe,   
  śpiewać, tańczyć i rysować. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

      Mariusz Noetzel 4b 
Lubi chodzić na spacery i 

zbierać grzyby. Interesuje się 
wędkarstwem. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  Juliusz Grudzina 4a 
Napalony rowerzysta i 

pasjonat klocków lego. Ponoć 
serwuje najlepsze naleśniki. 
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          po wyborach!   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pola Klawikowska 5c 
Lubi czytać książki i rysować. 

Jej pasją jest hip – hop. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Ela Wojciechowska 6a 

Interesuje się gimnastyką i 
malarstwem. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Martyna Dawidowska 7b 
Jej pasją jest pisanie opowiadań i 

jazda na rolkach. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Konrad Pirch 6b 
Jego hobby to rysunek. Poza 

tym bardzo lubi język 
angielski i matematykę. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Wiktoria Kreft 8a 
Uwielbia zwierzęta i jazdę konną. 
Chętnie pomaga innym. 
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Z wizytą w Starostwie Powiatowym 

Od 19 lat pełni funkcję dyrektora naszej szkoły. Przewodniczący rady 

powiatu od lat 12. Codzienne obowiązki dzieli pomiędzy szkołą a 

starostwem, co nie wychodzi najgorzej, mimo że oba zajęcia 

wymagają czasu i zaangażowania. Tak, tak przypominamy sylwetkę 

Waldemara Walkusza, u którego nie tak dawno gościliśmy z wizytą 

w Starostwie.  

90% swojego czasu poświęca szkole, to jest główne zajęcie, które 

lubi. Docenia to, że może pracować z młodzieżą, kreować ich 
postawy i przygotowywać do dorosłego życia.  

Zawsze miał dobry kontakt z uczniami i mimo, że nie prowadzi już 

bezpośrednich zajęć, to stara się zawsze z nimi rozmawiać, rozwiązywać 

problemy i pomagać, jeśli tylko może. Drzwi jego gabinetu są zawsze są 

otwarte. Uważa, że w szkole ma fajną młodzież. Gdyby nie był dyrektorem, 

pewnie nadal z przyjemnością uczyłby wychowania fizycznego.  

Był uczniem szkoły podstawowej w Nowej Wsi, gdzie mieszkał. Potem 

uczęszczał do technikum mechanicznego. Nie był wcale kujonem, wprost 

przeciwnie ;)  Miał lepsze i gorsze chwile. Nie był też ani grzeczny, ani 

sympatyczny, choć niektórym może się wydawać, że dyrektor powinien być 

prymusem. Nie był. 

Za to sport  zawsze odgrywał ważną rolę w jego życiu. Prawie 30 lat grał w 

piłkę nożną, i to na każdej pozycji, zastępował nawet bramkarza, który 

otrzymał w meczu czerwoną kartkę. Najbardziej lubił być rozgrywającym w 

środku pola. Na boisku był postrachem okręgu pomorskiego, często 

nazywanym długowłosym wariatem. Przez lata był trenerem różnych 

zespołów, co  wypełniało lukę prowadzenia zajęć z w-fu.  Niedawno powrócił 

do roli trenera lęborskiej Pogoni.  
Trzymamy kciuki i życzymy powodzenia!  

 

Rozmawiała: Oliwia Kołodziej 

 

 

 

Konkurs na LOGO Szkoły Promującej Zdrowie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

W ubiegłą środę odbyło się podsumowanie 
szkolnego konkursu plastycznego na LOGO Szkoły 

Promującej Zdrowie.  
Główną nagrodę otrzymała Oliwia Pawełek z 5c. 

Wyróżnienia: 
Nikola Urban 5c, Paulina Chrustowska 6a 
Wiktoria Sobisz 5a, Maja Rączkowska 7b 

Gratulujemy nagrodzonym oraz wszystkim 
uczestnikom.  

Więcej o akcji w kolejnym numerze gazetki. 

Oliwia Pawełek i jej nagrodzona praca. 
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Zacną rzeczą jest uczyć się, lecz jeszcze zacniejszą nauczać..  
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Ksawier Rapel 4c w 
utworze „Color of your life”  

Prowadzący: Melania Bulczak 7a i 
Adrian Patocki 3a Gim Obsługa koncertu: firma MaDaWiFi 

Uczniowie 4b w wierszu „Nauczyciel” Maja Roda „Tyle słońca 
w całym mieście” 

Uczniowie 5c w tańcu „Cola Song” 

Grupa 6b w niesamowitej iluzji tanecznej 

Marta Lechończak i 
piosenka „Pięknie żyć” 

Martyna i Marcelina z 8b  

Klasa 5a w tańcu Piratów z Karaibów Piosenkę o w-f wykonuje 6a Paweł Czaja z 5c 

12 października odbył się uroczysty apel z okazji Dnia edukacji Narodowej, który w tym roku miał troszkę 
inną formułę. Mimo, że akademia odbywała się pod patronatem SU i pod kierunkiem Wioletty Szymonik, to 
do udziału zostały poproszone wszystkie klasy. Oto fotoreportaż z koncertu. Brawa dla wszystkich 
zaangażowanych. Wszystkie występy miały swój urok, ale niektóre zasługują na miano The BEST. Najlepsze 
reprezentacje zostały zaproszone do udziału na finale WOŚP. 

Koncert „Od nas dla Was” 


